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Acta de la Junta General ordinària de l’any 1935

Essent les onze hores i quaranta-cinc minuts 
del dia 23 de juny del 1935. es reuneix la Junta 
General ordinària de la Mutual Mèdica en sessió 
de segona convocatoria a la Sala d’Actes del Ca
sal dei Metge.

Després de llegir la convocatoria i els articles 
pertinents del Reglament, el senyor President del 
Coliseli Dr. Tomás N art i Fpntova declara cons
tituida la Junta General i seguidament s’acorda 
que presideixi la junta la mateixa mesa presi
dencial que es noitienà per a l’Assemblea General 
del Sindicat, i que és la següent, que passa a 
prendre possessió.

President, Dr. Hennenegild Puig i Sais.
Vice-President, Dr. Pere Cavalle i Pi.
Secretari, Dr. Josep Cava i Coniavella,
Vice-Secretari, Dr. Josep Usua ì  Marine.
Vocals, Dr. Ignasi Llatjós ì Prunés i Josep 

Barbosa i Gilabert.

E l senyor President de la Mesa concedeix la 
paratila al Dr. Queralltó, Secretari del Consell, 
per a llegir la Memòria reglamentària.

L a  Memòria és escoltada amb molta atenció i 
aplaudida al final Posada a discussió és apro- 
vada per unan imitai i amb un vot de gràcies.

Es passa a l aprovació de l’estat de comptes.
Es llegeixen el moviment de Caixa i el Balang 

de l’any 1934, que sóli aprovats per unanimitat.
Es passa a l’extrem de FOrdre del Dia que 

tracta de l’elecció de Membres del Consell. Des
prés de llegir els articles pertinents dei Regla
ment es dona conipte dels càrrecs que cessen que 
són els segtients :

Vice-President, Dr. Lluis Bosch i Avilés.
Secretari, Dr. Francese X. Queraltó i  Guàrdia.
Vocal II d’Invalidesa, Dr. Faust Lloverás i 

Roig.
Vocal V  d’Invalidesa. Dr. Josep Paquez i  Sán

chez.
Vocal ITI de Vida. Dr. Andreu Henriquez i 

Cabré.

Seguidament es proposa la següent candidatura 
que és apro vada per aclamaci ó, i en conseqtiència 
queden elegits els segtients companys : Vice- 
President, Caries Sauret i Bonjoch; Secretari, Jo
sep Calvet i Subiela; Vocal II Invaliclesa, A n 
toni M arti i Granell ; Vocal V  dTnva'lidesa, Fau. t 
Lloverás i R oig; Vocal III de Vida, Ernest Pe
dral s i Fernandez.

E11 virtut de les anteriors éleccions de càr
recs el Consell Administratiu de la Mutual M è
dica quedará constituit tal coni segueix :

President, Dr. Tonuìs Nart i Fon tova.
Secretari, Dr. Josep Calvet i Subiela.
Vice-President, Dr. Caries Sauret i Bonjoch.
Vice-Secretari, Dr. Viceng Marques i Bertrán.
Tresorer, Dr. Fred cric Peli ì  Cuffi.
Comptador, Dr. A lfred Rocha i Carlotta.
Vocal I d ’Inválidesa, Dr. Romà F a n é i Bspu

nes.
Vocal II dTnvalidesa, Dr. Antoni Martí i Gra

nell.
Vocal ITI dTnvalidesa, Dr. Angel Mercader i 

Riguai.
Vocai IV  dTnvalidesa, Dr. Renvigi Dar gallo i 

Hernández.
Vocal V  dTnvalidesa, Dr. Faust Lloverás i 

Roig.
Vocal I de Vida, Dr. Tonuìs Bafallcr i Solde- 

vila.
Vocai II de Vida, Dr. A lfred Castella i Via.
Vocal III de Vida, Dr. Ernest Pedrals i Fer

nández.
Vocal I V  de Vida. Dr. Angel Sanciiiz i Roque.
Vocal V  de Vida, Dr. Joan Codina i Altes.

Es passa a discutir les proposicions que pre
senta el Consell. L ’ùnica que presenta és la de 
condonado de quotes que diu:

“ De conformitàt amb l’acord de la Junta Ge
neral de Tany 1928, i seguint el prccedent de les 
Juntes celebrades els darrers anys, el Consell 
sotmet a la Junta General la  següent proposició:

Primer.— Que durant lexercici 1935-36 i sen- 
se prejutjar el que es pugui acordar per exerci- 
cis posteriors, es destini del Fons M ixt la quan- 
titat de 100.000 pessetes per a ’a Condonació de 
quotes.

Segoli.— Oue es continui aplicant a la Condo
nado de quotes els ingressos produits ])els certi- 
lìcats obligatoria, després de descomptar el 20 
per cent que es destina a Caixa de Beneficència.

Tercer.— Oue la condonado es continui teiit 
pel Consell, segons el criteri aprovat en la Jun
ta General extraordinària de l’any 1931 i d’a- 
cord amb l autorització concedida al Consell en 
aquella Junta General.

Posada a discussió es presenta una esmena de 
la Secció Comarcal de Valls que diu :

“ La condonació de quotes es farà preferent-


